
Zápis 

ze 3. veřejného zasedání zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 23.3.2023 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 6 občanů. 

 

1. Schválen program veřejného zasedání dle pozvánky.   

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: M. 

Eder, P. Novák. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Kontrola úkolů z posledního zasedání: 

- I. Tomšová – doplnit členy kontrolního a revizního výboru: J. Němec, J. 

Lieberman – splněno. 

- všichni zastupitelé – zaslat podklady pro rozpočet – splněno. 

- provést inventuru majetku – splněno. 

 

4. Projednán a schválen návrh rozpočtu na rok 2023 včetně Střednědobého výhledu 

rozpočtu na 2023 - 2025 (dle přílohy). Rozpočet a Střednědobý výhled byl včas a 

řádně vyvěšen. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

5. Byl projednán a schválen návrh na pořízení změny Územního plánu p. Anny 

Bartoníčkové, návrh pro využití pozemku vedeného v ploše VÝROBA A 

SKLADOVÁNÍ za 1) na sběr stavebního a demoličního odpadu za účelem zpracování 

tohoto odpadu (separace a recyklace) a jeho následného využití a za 2) umístit zde 

stavbu nabíjecí (dobíjecí) stanice pro elektromobily.  Tento návrh bude přidán k již 

schváleným návrhům pro pořízení Změny č. 2 Územního plánu Bradlecká Lhota. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Různé: 

- Poděkování J. Švůgerovi za opravu (zpevnění) cesty okolo Pražákových 

svépomocí za podpory obce (materiál na zpevnění). 

- Informace k návrhu na úpravu dětského hřiště – realizace nového hřiště proběhne 

ještě v tomto roce, o přesunu kontejnerů stojících před KD na druhou stranu 

budovy (do prostoru sousedícím s Kovos-Timem), bude i zastřešeno. 

- Dotaz na rychlost zpracování změny Územního plánu – není nutné VŘ, 

zpracovatele vybereme sami, v pondělí bude schválení návrhu paní Bartoníčkové 

na změnu ÚP odesláno do Semil a začne se s pořizováním Změny č.2 ÚP. 

- Bude zřízena poštovní schránka na OÚ  - pro obecní poštu a pro náměty od 

občanů. 

- Dotaz na stezku – propojení se Železnicí – starosta jednal s Ing. Kracíkovou, 

starostkou Železnice, souhlasí s realizací. Železnice nyní pracuje na akci 

vybudování stezky ze Železnice do Valdic. 

- Námět – svoz větví na čarodějnice – traktorem po obci. Občané budou včas 

informováni. 

 

- Úkoly do příštího zasedání: 

- Pořídit poštovní schránku na OÚ 

- Vyhlásit brigádu na úklid obce 

 

7. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 

7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


